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Ε Π Ι Κ Α Ι Ρ Η   Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η

Του:  Βασίλη Βιλιάρδου, Αντιπροέδρου Κόμματος, Βουλευτή Επικρατείας 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

Θέμα: «Κίνητρα  για  εισαγωγή  ηλεκτρικών  αυτοκινήτων  και  όχι  για
εγχώρια παραγωγή»

Κύριε Υπουργέ,

Στις  5/6/2020  ο  πρωθυπουργός  ανακοίνωσε  μέτρα  απόσυρσης  ΙΧ  και
προώθησης πωλήσεων ηλεκτρικών, ύψους 100 εκ. € - με επιδότηση της τιμής
αγοράς. Τα αυτοκίνητα αυτά είναι όλα εισαγόμενα - τα περισσότερα από την
ΕΕ. 

Παράλληλα, ανακοίνωσε κάποια φορολογικά κίνητρα για παραγωγή, ειδικά
για τις περιοχές Δυτικής Μακεδονίας και Αρκαδίας, που πλήττονται από την
απολιγνιτοποίηση,  έναντι  των  εισαγόμενων  τεχνολογιών ΑΠΕ και  φυσικού
αερίου  -  τα  οποία  περιορίζονται  σε  φορολογικές  και  ασφαλιστικές
ελαφρύνσεις, οπότε είναι κατά την κρίση μας ανεπαρκή και προσχηματικά.

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάσθε:

(1) Ποιος είναι ο λόγος επιδοτήσεων για αγορά ηλεκτρικών αυτοκινήτων και
αποσύρσεων τη δύσκολη αυτή δημοσιονομικά στιγμή και γιατί δεν προωθείτε
την εγχώρια παραγωγή ηλεκτρικών αυτοκινήτων, ενδεχομένως μέσω άμεσων
χρηματοδοτήσεων;

(2) Πως επηρεάζει την ενεργειακή ανεξαρτησία της χώρας αυτή η μετάβαση,
καθώς επίσης και οι κινήσεις που γίνονται για απολιγνιτοποίηση;
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